

Pohjoisten kaupunginosien aluetoimikunta eli Gerbyn aluetoimikunta
Områdeskommittéen för de Norra stadsdelarna

Aika - Tid Torstai/Torsdag 31.10.2024 klo/kl 18.00- 19.16
Paikka - Plats Settlement Vestis/Setlementti Vestis

OSALLISTUJAT – DELTAGARE -

Nina Peltomäki	puheenjohtaja/ordförande
Fredrik Sundell	varapuheenjohtaja/viceordförande
Britta Airene	jäsen/medlem – deltog genom Teams
Lucas Nyberg	jäsen/medlem – deltog genom Teams
Mikko Uljas	jäsen/medlem
Britt-Mari Strandvall	jäsen/medlem
Annika Wiklund	varajäsen/suppleant
Camilla Ekberg	sihteeri/sekreterare

Kokous todettiin laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.
Mötet befanns vara lagligen sammankallat och beslutfört.

		
Allekirjoitukset	Nina Peltomäki	Camilla Ekberg
<u>Underskrifter</u>	<u>Puheenjohtaja - Ordförande</u>	<u>Sihteeri - Sekreterare</u>

PÖYTÄKIRJAN TARKASTUS - JUSTERING AV PROTOKOLLET

Paikka ja aika: sopimuksen mukaan 040-7463431
Plats och tid: enligt överenskommelse 040-7463431

Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin

Protokolljusterare	Annika Wiklund	Britt-Mari Strandvall
--------------------	----------------	-----------------------

PÖYTÖKIRJA KÄSITTÄÄ - PROTOKOLLET OMFATTAR

Pykälät – Paragraferna 40-49

PÖYTÄKIRJA YLEISESTI NÄHTÄVÄNÄ - PROTOKOLLET OFFENTLIGT FRAMLAGT

Paikka ja aika: Setlementti Vestiksessä, Gerby S-marketissa,
Plats och tid: Settlement Vestis, Gerby S-market,

Todistaa - bevittnar Camilla Ekberg
Otteen oikeaksi todistaa Utdragets bestyrkande

Pohjoisten kaupunginosien aluetoimikunta eli Gerbyn aluetoimikunta
Områdeskommittéen för de Norra stadsdelarna

§ 40 MÖTETS ÖPPNANDE, LAGLIGHET OCH BESLUTFÖRHET

Mötet öppnades kl 18.00 och konstaterades vara lagligt och beslutfört.

§ 41 VAL AV PROTOKOLLJUSTERARE

Annika Wiklund och Britt-Mari Strandvall valdes till protokolljusterare.

§ 42 GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN

Föredragningslistan godkändes

§ 43 FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL (19.8.2024) OCH DISKUSSION

På protokollet skriver vi i fortsättningen "Områdeskommittéen för de norra stadsdelarna" istället för Gerby Områdeskommitté.

§ 44 VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2024 & VERKSAMHETSPLAN 2025

Nina och Camilla skriver berättelsen och planen till nästa möte. Alla bör ha läst igenom den på förhand samt kommenterat den. Det fördes fram önskemål att ordna en trafiksäkerhetskväll med stadens planerare.

§ 45 TRAFIKSÄKERHET OCH ROSKISAR

Roskisar

Behovet av fler roskisar diskuterades och konstaterades att t.ex. hundägare behöver gå långa vägar för att kunna sätta påsarna i något roskis. Förslagsvis kunde fler roskisar finnas vid busshållplatserna.

Nina kontaktar Kaj-Erik Grandell, grönsektorn, och hör sig för om möjligheten att få fler roskisar.

Trafiksäkerhet

Den allvarliga olyckan vid Gerby skola diskuterades och Fredrik berättade hur man gått till väga i skolan.

Det diskuterades att bussarna har tajt tidtabell, kunde detta justeras? Borde fler fartkameror finnas? Hur är det med farthindren, hjälper dom överhuvud taget?

Korsningar på området borde förbättras, finns många farliga korsningar vid Gerby skola och Länsimetsän koulu.

Mötet funderade på att ordna gemensam trafikvecka/kampanj med Länsimetsän koulu, Gerby skola, trafikskyddet, Gerby Hem och skola, föräldrar mm.
Förslag var att bjuda in någon från stadens sida på vårvintern.

§ 46 INFOTILLFÄLLE VÅREN 2025

Det finns intresse att ordna ett nytt infotillfälle för invånarna. Planen är att ordna tillfället före påsken i Gerby skola.

Förslag på innehåll: Grönsektorn, Fritid och idrott, Gubbgrund och bron samt Trafikskydd.

§ 47 ÖVRIGA ÄRENDEN

- Samarbete mellan Gerby uf, Hembygdsföreningen och Settlement Vestis gällande julreklam och det som föreningarna ordnar på området i december
- Det konstaterades att det blivit ett upplyft gällande verksamheten på Gerby uf
- Det har varit ganska lugnt på Gerby skola men mera rörelse vid Länsimetsän koulu
- Lucas förde fram förslag om gemensamt bokningssystem för föreningar på området där man ser vad andra ordnar och undviker krockar. Fredrik nämnde att skolans årsklocka eventuellt kunde visas åt andra.
- Störviken föreningen samarbetar med Minimossen gällande julprogram ända fram till julen
- Förslag om egen anslagstavla i S-market med vad som händer i Gerby och Västervik fördes fram
- Vår områdeskommitté behöver kopiera alla protokoll från höst 2017-2021 och föra till Vasa stad.

§ 48 FÖLJANDE MÖTE

Nästa möte hålls torsdag 16.1.2025 kl 18.00 på Settlement Vestis

§ 49 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutades kl 19.16